

NC Junior 9-11 januar 2026

Jurymøte nr. 9

Søndag 11.januar 11.00



Til stede: Fred Arne Jacobsen (TD), Daniel M. Helgestad (ass TD), Asgeir Moberg (NSF), Sindre Torbergsen (ass TD), Torbjørn Broks (rennsjef), Kjersti Dahle (rennsekretær), Jan Olav Andersen (fluor) og en representant fra hver krets og skigymnasene, unntatt Østfold, Sogn og fjordane, Møre og romsdal og NTG Lillehammer.

Temperatur: -15,2 i øverste del og -21,9 i laveste del i løypa.

Diskusjon om rennet i dag:

To alternativ: avlyse nå eller håpe på endring på temperatur og starte kl12.00 (endelig beslutning kl.11.45).

Konklusjon: Tar endelig beslutning 11.45 om vi skal avlyse eller gjennomføre rennet. Da må temperaturen være over -18.

Ref. Kjersti Dahle, rennsekretær